
2.懲戒法院審理案件收結情形－按年別分 
2. State of Filings and Dispositions of Trial Cases in Disciplinary Court –by Year 
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民國 100 年 2011 743 56 687 681 62 34.26 56.75 

民國 101 年 2012 708 62 646 662 46 34.84 55.17 

民國 102 年 2013 720 46 674 665 55 33.05 55.42 

民國 103 年 2014 707 55 652 661 46 29.91 55.08 

民國 104 年 2015 1 456 46 1 410 1 297 159 25.89 108.08 

民國 105 年 2016 683 159 524 639 44 28.89 53.25 

民國 106 年 2017 291 44 247 241 50 55.78 20.08 

民國 107 年 2018 302 50 252 239 63 63.54 19.92 

民國 108 年 2019 261 63 198 183 78 115.84 15.25 

民國 109 年 2020 276 78 190 200 76 118.34 16.67 

說明：1.公務員懲戒委員會自 109年 7月 17日起改制為懲戒法院，下設懲戒法庭及職務法庭分別審理公務員懲戒案件、法官及檢察
官懲戒案件、職務案件，且採一級二審制。 

2.職務法庭原本隸屬於司法院項下，自 109年 7月 17日未結案件移至懲戒法院辦理。 
Note: 1. The Public Functionary Disciplinary Sanction Commission had reformed into Disciplinary Court on July 17, 2020, setting up two branches: the 

Disciplinary Chamber in charge of the disciplinary sanction cases of civil servants, and another is the Disciplinary Chamber of the Judiciary that is 
responsible for both of the disciplinary sanction and judicial discipline cases of judges and prosecutors. Also, the court has adopted the "one-level and 
two-instance" court system. 

2. The Disciplinary Chamber of the Judiciary, which originally affiliated to the Judicial Yuan, has become a branch of the Disciplinary Court. And its 
pending cases are listed under the category of the Disciplinary Court. 

3.懲戒法院懲戒法庭第一審懲戒案件受懲戒人服務機關及官等別－按年別分 
3. Governmental Organs and Ranks of the First Instance of the Disciplinary Chamber in Disciplined Court –by Year 
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民國 100 年 2011 283 55 1 16 25 13 - 228 - 9 134 85 - 

民國 101 年 2012 229 71 1 18 27 25 - 158 - 6 79 73 - 

民國 102 年 2013 274 95 1 18 50 26 - 179 - 7 108 64 - 

民國 103 年 2014 263 69 1 6 38 24 - 194 - 2 120 72 - 

民國 104 年 2015 620 270 2 5 146 117 - 350 - 4 222 124 - 

民國 105 年 2016 330 126 - 29 63 34 - 204 - 20 133 51 - 

民國 106 年 2017 217 102 - 21 37 44 - 115 - 16 66 33 - 

民國 107 年 2018 238 101 1 11 59 30 - 137 - 11 93 33 - 

民國 108 年 2019 170 81 3 12 47 19 - 89 - 6 59 24 - 

民國 109 年 2020 191 66 1 11 36 18 - 125 - 20 72 33 - 

 


